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Geachte heer Rijsdijk, 
 
Op 31 maart 2020 heeft u ons een brief gestuurd met vragen over de uitrol van het afvalplan. U schrijft dat 
u aanvullende vragen heeft naar aanleiding van inwoners die vragen hebben of verbeterpunten signaleren. 
In deze brief beantwoorden wij uw vragen. 
 
Verplaatsen van ondergrondse papiercontainer of extra container 
 
1a. Bent u bereid om, in overleg met de VvE van het Prunusplantsoen, te bekijken of er 
mogelijkheden zijn om de ondergrondse papiercontainer die ongeveer op de hoek van de 
Prunuslaan staat (op het gedeelte waar de Prunuslaan uitkomt op de Kastanjelaan) te verplaatsen 
of om een extra container dichterbij de flats te plaatsen? Er gaan nog extra ondergrondse 

meegenomen.  
We zijn een optie aan het uitwerken om de huidige milieuparkjes met ondergrondse containers voor 
restafval uit te breiden met plekken voor een of meerdere ondergrondse papiercontainers, die dichterbij de 
flats geplaatst zullen worden.  
 
Zodra we dit weten, nemen we contact met de inwoners op. Dit zal in juli of augustus zijn. 
 
Bij een negatief antwoord op de vorige vraag heeft u de volgende vraag:  
1a. Bent u bereid om, in overleg met de VvE van het Prunusplantsoen, te bekijken of er 
mogelijkheden zijn om de ondergrondse papiercontainer op de hoek van de Prunuslaan (voor een 
deel van de) flatbewoners beter bereikbaar kan worden gemaakt? Dit door ervoor te zorgen dat zij 
minder ver hoeven om te lopen. 
N.v.t.  
 
 
 
 
 



 
 

Extra kosten door de aanschaf van plastic zakken 
 
2a. Wat is de reden dat mensen bij de nieuwe (huidige) wijze van afvalinzameling geen gratis plastic 
zakken meer worden verstrekt?  
Aangezien PMD nu wordt ingezameld met restafval, is het niet meer nodig om gratis zakken voor 
inzameling te verstrekken. Het afval kan mee in de vuilniszak voor restafval en/of in de minicontainer, omdat 
er nascheiding plaatsvindt.  
 
2b. Bent u bereid om deze beleidskeuze terug te draaien en ook bij de nieuwe (huidige) wijze van 
afvalinzameling gratis plastic zakken te verstrekken, zoals dat voorheen gedaan werd met de 
zakken voor pmd? Graag uw antwoord toelichten.  
Nee, daartoe zijn we niet bereid, omdat PMD meegaat met het restafval.  
 
Bij een negatief antwoord op de vraag heeft u de volgende vragen:  

a. Op welke andere wijze(n) bent u bereid om inwoners, met name bewoners van de hoogbouw, 
al dan niet gedeeltelijk te compenseren voor de aanschaf van plastic zakken? Of moeten 
deze inwoners voor lief nemen dat deze kosten bovenop de toch al fors gestegen 
afvalstoffenheffing komen?  

Nee, we gaan inwoners niet compenseren omdat het hier om reguliere plastic zakken voor restafval gaat 
die men overal kan kopen. 
 

b. Bent u bereid om bewoners alsnog te informeren dat zij voor hun plastic zakken moeten 
betalen, eventueel via een bericht in de Blauwkai? 

Voor vuilniszakken moest altijd al betaald worden. De PMD-zakken vormden een tijdelijke uitzondering. In 
onze communicatie komen de diverse aspecten van het nieuwe beleidsplan aan de orde. 
 
In- en uitpandig inzamelen van afval + plaatsen ondergrondse containers 

- of uitpandig inzamelen van 
 

We hebben gesproken met de VvE s die op onze brief hebben gereageerd en er zijn inmiddels afspraken 
gemaakt over het in- en uitpandig inzamelen van huishoudelijk afval. 
hebben nemen wij aan dat het naar wens is.  
 

oe) gekozen voor het inpandig inzamelen van afval?  
Er is één VvE waar we aan het kijken zijn voor een oplossing m.b.t. het inpandig inzamelen van oud papier 
en karton en GFT-afval. Hierbij is de voorwaarde dat men zelf de containers buiten zet.  
 
3c. Op welke wijze wordt bij het inpandig inzamelen van afval het aantal klepbewegingen voor het 
weggooien van restafval per bewoner bijgehouden?  
Een klepbeweging bij inpandige afvalinzameling is niet mogelijk, omdat in containerruimtes geen 
ondergrondse containers met pascontrole geplaatst en geledigd kunnen worden. Een bovengrondse 
container van 1.100 liter voor PMD+restafval kan alleen klepbewegingen bijhouden indien er een 
restbehuizing geplaatst wordt. Het probleem hiermee is dat de meeste containerruimtes hiervoor niet 
geschikt zijn. Ook zoekt de toegangscontrole verbinding met de telefoonmast en inpandig is veelal geen 
bereik voor deze pascontrole. Daarom is voor PMD+restafval alleen de buitenoplossing mogelijk.  
 

in uw antwoord een onderscheid maken tussen koop en huur.  
Zodra de gewenste situatie voor de plaatsing van ondergrondse containers in concept klaar is in juli of 
augustus, kunnen we daar een antwoord op geven. We kunnen echter geen onderscheid maken tussen 
koop- en huurappartementen, omdat er ook flatgebouwen zijn waar deze allebei voorkomen. 
 



4b. Wanneer verwacht u dat alle containers zullen zijn geplaatst? 
Afhankelijk van onder andere de bodem- en locatieonderzoeken die nog plaats moeten vinden, is de 
verwachting dat we in juni op deze vraag inhoudelijk een antwoord hebben. 
 
Nut van overgangsjaar? 
5. Hoe kunnen inwoners dit jaar een reëel beeld krijgen of zij met het scheiden van afval op de goede 
weg zijn als het pasjessysteem van de ondergrondse restafvalcontainers nog niet werkt of als er 
nog (ondergrondse) containers geplaatst moeten worden? 2020 is inmiddels al een aantal maanden 
onderweg. Daarnaast zijn inwoners door de perikelen rond het Coronavirus vaker thuis waardoor 
veel mensen de gelegenheid aangrijpen om het huis op te ruimen en zij dus ook meer afval hebben. 
Wij zijn het eens dat dit een vertekend beeld kan geven en zijn aan het onderzoeken wat de mogelijkheden 
zijn. Er wordt momenteel fors meer huisvuil en grofvuil aangeboden. We kunnen op dit moment nog niet 
overzien welke gevolgen dit allemaal heeft op het wenjaar en de uitrol van het afvalbeleidsplan.  
 
Papier bij ophalen vuilnis bij restafval gegooid 
6a. Kunt u toelichten waarom bij het ophalen van het afval papier bij restafval is gegooid?  
Wij hebben deze signalen ook gehoord en onze chauffeurs daarop direct aangesproken. Het is niet de 
bedoeling dat gescheiden fracties weer bij elkaar komen in één voertuig.  
 
6b. Is dit de juiste werkwijze? Zo ja, bent u het met ons eens dat het voor inwoners niet erg 
motiverend is om het afval goed te scheiden als dit bij de afvalinzameling vervolgens weer 
gedeeltelijk bij elkaar wordt gegooid? Waarom wel/niet? Zo nee, hoe gaat u voorkomen dat dit niet 
meer gebeurt? 
Zie ons antwoord op vraag 6a. 
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